
Zpráva předsedy ÚP Hradec Králové 
 

Váţení přátelé, 
 

dovolte abych Vás přivítal a pozdravil na naší členské schůzi zde v Čeperce. 
V loňském roce  proběhla volba nového výboru a proto tuto zprávu předkládám  já. 
Členská základna je stabilní. 
Nový výbor se scházel dle potřeby a nebo komunikoval mezi sebou elektronicky.  
 

Úkoly z minulé členské schůze byly splněny.  
1) Zorganizovat den boxera  - provedeno 1. 9. 2018. 
2) Zváţit místo vytrvalostní zkoušky – na původní trase byl most opraven a byl lépe 
zorganizován přesun účastníků VZ. Bohuţel, pro malý zájem byla zkouška zrušena. 
 

Další úkol byl pro účastníky konference BK ČR – navrhnout Helenu Ţivnou jako 
místopředsedu. 
Jelikoţ paní Helena Ţivná se nemohla z váţných důvodů této konference účastnit, tak 
podle stanov nemohla být v nepřítomnosti navrţena.  
 

Na této konferenci byl zvolen nový výbor BK ČR. 
Předseda Alena Šefelínová, místopředseda Jaromír Špicera, hospodář Blanka 
Roškotová, tajemník Renata Kotoučová, ÚPCH Emilie Klečková, PSR Jiří Suchý, HV 
Miloslav Auterský a člen Vlastimil Beran. 
 

Hospodaření pobočky bylo v mírné ztrátě. Zvýšené odvody, den boxera, nákup rukávu 
jsou součástí zdárného chodu. V diskuzi se můţeme k této problematice vrátit. 
 

Jarního svodu dorostu a zkoušky chovnosti se účastnilo 14 jedinců. ZCH posuzoval pan 
Miroslav Roškota a figurant byl nakonec pan Pavel Šmíd. Naše poradkyně chovu Blanka 
Nováková posuzovala svod dorostu. 
 

První týden v červenci proběhl uţ náš tradiční letní výcvikový tábor. O účastníky tábora 
se po organizační stránce starala paní Jana Ţemličková, výcvikovou stránku měli na 
starost instruktoři Vladimír Ţáček a Jaroslav Jirout a hlavně figuranti  Jiří Lajský a Jiří 
Šmíd. To vše dozoroval Pavel Šmíd, který i připravil grilování. Chtěl bych všem 
jmenovaným poděkovat, protoţe jsem byl i já účastníkem tábora a byl jsem plně 
spokojen. Sám figurant Jiří Lajský, který figuroval boxery poprvé, byl příjemně 
překvapen s výkony boxerů. 
 

Bohuţel, na konci července přišla jedna velmi smutná zpráva. Naše řady opustil 
dlouholetý člen a místopředseda klubu pan Petr Vlček. 
 

1. 9. proběhl na cvičišti ve Spytě Den boxera, který byl i spojen s nácvikem na zkoušku 
chovnosti. 
Fyguroval Jiří Šmíd. Tento způsob přípravy se osvědčil a rád ho budu prosazovat i na 
příště. 
 



Podzimního svodu dorostu a zkoušky chovnosti se účastnilo pouze 5 jedinců. Posuzoval 
pan Miroslav Roškota a figuroval Jiří Šmíd. Vytrvalostní zkouška byla pro malý zájem 
nakonec zrušena. 
 

6. října se na cvičišti ZKO Jaroměř uskutečnila naše klubová výstava boxerů. Na této 
výstavě bylo posouzeno 73 jedinců z 78 přihlášených. Psi posuzovala polská rozhodčí 
paní Ewa Urzsula Dolinská a feny pan Miroslav Roškota. Touto cestou bych chtěl 
poděkovat všem členům za velkou pomoc s přípravou a s průběhem výstavy, ZKO 
Jaroměř za konfortní servis, dále pak všem sponzorům. Na putovní pohár přibil další 
štítek vítěze a to CHIANTI CONGO NIGRANS majitelky Martiny Hirešové. Doufám, ţe 
všem zúčastněným a hlavně vystavovatelům se výstava líbila a ţe příště přijedou zas. 
Paní rozhodčí Ewa Urszula  Dolinská napsala krásný příspěvek ve Zpravodaji BK ČR, 
který si můţete přečíst i na našich webových stránkách v kolonce Klubová výstava. 
 

A nyní Vás seznámím s připravovanými akcemi pro letošní rok. 
Jarní svod dorostu a ZCH je naplánovaná na 20. 4. 2019. Před tímto termínem je 6. 4. 
den boxera společně s nácvikem na ZCH.  
Podzimní svod dorostu a ZCH je naplánovaná na 21. 9., před tímto den boxera na 31. 8. 
Vytrvalostní zkouška je plánovaná na 21. 9. po zkoušce chovnosti. 
Na těchto akcích by měl figurovat Jiří Šmíd a konat se budou  ve Spytě. 
Letní výcvikový tábor  ve Spytě je připravován v termínu od 29. 6. do 6. 7. 2019. 
Naše klubová výstava boxerů se uskuteční 28. 9. 2019 na cvičišti ZKO Jaroměř. Na tuto 
výstavu jsou pozváni rozhodčí paní Alena Ţárská, která bude posuzovat psy a pan 
Robert Fagoš feny. 
 

Na závěr mi dovolte abych poděkoval celému výboru za dobrou práci a nám všem 
popřál spoustu radosti s boxery. 
 
 
 
 
 

                                                                                                    Jaroslav Kaplan  
                                                                                          předseda ÚP Boxerklubu HK 
 
 


